
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
9. 4. 2019 

Fakulta dopravní ČVUT 

Zápis provedl: Pavel Valach 

Prezenční listina je přílohou. 

Před zasedáním: 

Petr Šatra přednesl uvítací proslov. 

Díky delegátům, kteří dorazili! Pro klub eFDrive je významným momentem, že Parlament 
zavítal na Fakultu dopravní – eFDrive má 6 let a je to tu poprvé. Taky bych vám rád řekl, že je 
to velký milník pro SU jako takovou. Když byl 8. června 2013 založen eFDrive, byl to první 
čistokrevný fakultní klub v SU. Jsou tady na fakultě, kde se děje studentský život, kde se děje 
vzdělávání. Fakultní kluby jsou na té “frontové linii”. Proto myslím, že eFDrive a další fakultní 
kluby obohacují SU. Děkuji všem, kteří vylezli ze svých kutlochů. A je super udělat takové 
vstřícné gesto vůči fakultám. Zamyslete se, zda to má smysl, já myslím, že to má smysl. 
Potlesk. 
S. Jeřábek: Díky Petře, jsem opravdu rád, že jsme sem mohli zavítat. 

Začátek zasedání 19:59  

1 Schválení programu schůze 
Prezident Stanislav Jeřábek přivítal přítomné delegáty a seznamuje je s jím navrženým 
programem, který byl zaslán do konference parlamentu. 

1. Schválení programu zasedání (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
2. Představení delegátů (vede S. Jeřábek, typ: informace, čas: 5 min.) 
3. Info z klubů (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 10 min.) 
4. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: diskuze, čas: 5 min.) 
5. Schválení zápisů (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
6. Prezentace výročních zpráv (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 15 min.) 
7. Ekonomická činnost SU - SHOW 2019 (vede: J. Rubáš, typ: hlasování, čas: 10 min) 
8. Ekonomická činnost Klubu Čajovna - Dýmky na Kopci 2019 
9. Ekonomická činnost klubu eFDrive – UZEL 2019 (vede: V. Macháček, typ: hlasování, 

čas: 5 min) 
10.Představení iniciativy Vzdělání budoucnosti (vede: J. Valenta, typ: informace + diskuze, 

čas: 10 min) 
11.Ekonomická činnost Pod-O-Bikes 
12.Ekonomická činnost Pod-O-Day 2019 
13.Ekonomická činnost Mezi Bloky 2019 

 
14.Různé (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: dle potřeby) 
15.TPPPPPPPP (vede: S. Jeřábek, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby) 

Před programem prezident navrhuje usnesení, zda budou přijaty i body, které byly zaslány po 
předkládací lhůtě – Pod-O-Bikes, Pod-O-Day, Mezi Bloky. Ptá se zástupce Pod-O-Lee, proč 
přišly podklady do konference pozdě. 

J. Picka: Omlouvám se za to, kolektivní chyba našeho klubu. Rozhodli jsme se o delegátovi až 
na minulém zasedání; rozpočtová schůze byla ve středu, od té doby byl předseda dost 

 

Stránka 1 z 18 



Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
9. 4. 2019 

Fakulta dopravní ČVUT 

zaneprázdněn a nedostal se k tomu, aby napsal mail, že mě deleguje. A zároveň to byla moje 
chyba, že jsem nevěděl, že můžu poslat body, i když nejsem delegátem. 
S. Jeřábek: Jednací řád jsi četl? 
J. Picka: Ne. 
S. Jeřábek: Víš, že existuje, nebo kde ho najdeš? 
J. Picka: Na stránkách SU? 
S. Jeřábek: Hlavně na wiki. V jednacím řádu se píše, že delegát musí být jmenován 48 hodin 
předem, podklady na zasedání zaslány 48 hodin předem, a o podkladech se dá hlasovat i 
poté. 
J. Picka: Tohle jsem nějak tušil. 

Prezident následně otevřel diskusi. 

J. Rubáš: Co budete dělat, když se parlament usnese na tom, že ten bod teď neprojde? 
J. Picka: To by bylo špatné. 
J. Rubáš: Víš, kdy je příští zasedání parlamentu? 
S. Jeřábek: To by bylo hodně těsné… 
J. Šebák: Svolalo by se mimořádko, nebyl by to první fesťák. 
S. Jeřábek: Příští zasedání 14. 5. na Bubenči. 

Usnesení 19-04-01: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje projednávání bodů o EČ klubu Pod-O-Lee           
zaslaných po předkládací lhůtě.“ 
OHP: 11; 10:0:1 → Usnesení přijato 
Prezident žádá Martina Andrýska o doplnění informací k bodu “Dýmka na kopci”: kdo jej              
povede, na jak dlouho a typ. 
M. Andrýsek: Povedu jej já, 5 minut, hlasování. 
Usnesení 19-04-02: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání tak, jak byl zaslán do            
konference Parlamentu SU ČVUT dne 9. dubna 2019, po doplnění k bodu 8 (vede M.               
Andrýsek, typ: hlasování, čas: 5 minut) a vyškrtnutí bodu 10 (Představení iniciativy            
Vzdělání budoucnosti).“ 
OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 

2 Představení delegátů 
Za klub Buben dnes hlasuje Radim Štolfa, zástupce delegáta klubu Buben. 
R. Štolfa: Jsem zástupce delegáta za klub Buben. Jsem tu, abych tu prezentoval výroční              
zprávu. 
Představuje se i delegát, Vladimír Jelínek. 
V. Jelínek: Ahoj, jsem předseda kolejního klubu Buben, a díky tomu, že mám zástupce,              
jsem dnes jako host. 
Zástupcem Sincoolky, dnes bez hlasovacího práva, je Lukáš Bureš. 
L. Bureš: Jsem delegát za klub Sincoolka, studuji FS, asi vše. 
Za Křesťanský klub je Šimon Piksa. 
Š. Piksa: Jsem absolvent, z Křesťanského klubu, jsem tu kvůli prezentaci naší výroční             
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zprávy. Proč jsem v klubu: změnil můj život, chceme předávat hodnoty, jít i do výchovné               
sféry. 
S. Jeřábek poděkoval všem za uvedení se. 

3 Informace z klubů 
Silicon Hill: J. Rubáš: Probíhají další doplňovací volby, příští až v zimě. Blokové hry, Jazz               
Dance turnaj, turnaj ve stolním tenise (pinci). Čtvrteční akademie Quality Assurance.           
Schůzky legislativní skupinky okolo kamer, dáváme dohromady IP o kamerovém systému;           
budeme diskutovat s GDPR skupinkou. Zaškolování nové paní sekretářky, jedeme v           
duálním módu (stará i nová); jedna jediná bude až v září. SHOW 24.4., všichni zváni,               
pakliže nám dnes schválíte EČ. 
Křesťanský klub: Š. Piksa: Teď řešíme volby, abychom se aktualizovali, aby aktivní lidé za              
to byli zodpovědní. 
STOH: O. Rybola: Posledně jsem byl na parlamentu v lednu – od té doby ticho před bouří,                 
turnajová liga, nové otvíračky, pár aktivních lidí skončilo, ve čtvrtek máme představenstvo,            
jinak klid. 
BION: M. Krása: 3 týdny zpět proběhl fakultní ples. 16. 4. setkání vedení fakulty a               
velikonoční párty - doražte, bude na Kladně, i s fotbalem, máme pípu, pivo, klobásy. 22. 4.                
plánujeme Majáles. 1. 5. se účastníme jedné z větších akcí na SH - SGL Summer 2019 -                 
taky budu rád, když tam zavítáte. 
ISC: M. Nečas: Hodně věcí. Debaty ohledně změny jména a loga, což uchvátilo spoustu              
stávajících i alumni členů. Diskutuje se řada výletů a kulturních večerů, na které jste všichni               
zváni, na všech těchto večerech se představují země, odkud přijeli zahraňáci. 16. 4. v              
Kampusu Dejvice bude Cross Campus; už 2. rok k němu máme International Day, což je               
přidružená akce. Den plný her, budou tam přednášky, koncerty – budete-li mít zájem se              
zúčastnit, po konci zasedání tu budu, tak si mě chytněte. 
S. Jeřábek: Uvažujete o jméně ESN? 
M. Nečas: Ano, protože jsme jedni z jejich zakládajících členů a jmenujeme se ISC. Debata               
je polarizovaná, oba tábory mají své příznivce; vůbec není jisté, jak to dopadne. 
AVC ČVUT: V. Petráš: FebioFest 21. 3. – 29. 3. Dále 3 Engineers streamy, 1 pro UK.                 
Spolupráce s Mall TV. Včera stream z Mezinárodního dne Romů. 1. 5. SGL Summer 2019. 
Engineers Prague: A. Příhoda: Máme toho hodně. Stihli jsme postoupit do i vypadnout z              
play-off, ale vyřadili jsme UK, pár z vás si stihlo vyřadit a následně vyléčit hlasivky. V pátek                 
kluci odlétají na světový šampionát univerzitních klubů v Pekingu, na 10 dní, na náklady              
Číňanů. Já nemohu, mám před státnicemi. 7. 5. slavnostní galavečer. 
IAESTE: A. Deleut: měli jsme dnes veletrh iKariéra, chtěla bych poděkovat Klubu Čajovna,             
STOH, SH, a ještě někomu, kteří nám pomohli s doprovodným programem – hry, dýmky              
apod. Zítra další den iKariéry, od 4 do 6 je číše vína na FS u zasedací místnosti (S.                  
Jeřábek: za vchodem do FS doleva), podíval se k nám i rektor a děkani FS a FSv, tudíž                  
chápou, že to děláme jako studenti pro studenty. Stáže: skoro všechny již zaplněné, ještě              
pár zbývá, viz iaeste.cz. Musíte být studentem ČVUT nebo max. rok po ukončení studia.              
Průvodce prváka – slyšela jsem, že od nějakých klubů nemáme ještě všechny podklady. 
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S. Jeřábek: Neber si to osobně, ale zeptám se: je tu někdo, komu nepřišla výzva k doplnění                 
podkladů? Nikdo se neozval. Zdá se, že přišla. 
R. Štolfa: Kdy měla přijít? 
A. Deleut: 1. týden v březnu. 
R. Štolfa: Tak to je možný. 
A. Deleut: Máme vybraného koordinátora Malty, bude se konat asi 2 týdny před začátkem              
školy - jak se posunul začátek semestru na FSv, tak je to 1. týden školy. 
FIT++: M. Němec: FIT Party, byla v Klubovně kousek od kampusu. Vyšlo nám počasí,              
otevřená zahrádka, zvětšená kapacita, program super, 2-3 DJs. Proběhl Rehab, letní           
seminář, velmi úspěšný, zítra bude probíhat v 6 večer, na FITu, místnost asi 303. FITrip do                
Temelína, omezené kapacity, akce pro členy klubu. Budeme na SGL, jsme           
spoluorganizátoři. Zvu vás. 
Klub Čajovna: M. Andrýsek: SGL bude tentokrát u nás, mezi bloky 6 a 7. Dýmky na kopci                 
1. 6., vypadá to, že budou hodně oblíbené; už teď 13 lidí na FB, co se chtějí zúčastnit.                  
Budou volby do představenstva. 
J. Rubáš: K SGL, víte, co když bude pršet? 
M. Andrýsek: Máme velké šapitó, 21 metrů vnější průměr. 
SIN: L. Bureš: Proběhly volby do představenstva, ustanoveno nové představenstvo,          
zvolena předsedkyně. J. Kapoun: Pojedeme na výjezdko – poslední víkend v dubnu. 
Buben: R. Štolfa: Pořád řešíme rekonstrukci koleje, budu o tom hodně mluvit ve výročce.              
Příští měsíc volby, kvůli rekonstrukci musíme přepsat IP, musíme se připravit na to, že              
nebudeme mít členy. Nicméně stále si plníme povinnosti. Byla u nás Zero Waste             
přednáška. 16. 4. na Bubnu Velikonoční párty, kde bude pivo, a pokud neumíte plést              
pomlázku, naučíme – jste zváni. 
Pod-O-Lee: J. Picka: Minulý týden předrozpočtová schůze Představenstva, schvalovaly se          
ekonomické činnosti. 4. 5. bude Pod-O-Day. Na schůzi se řešil nemilý stav – chybí lidi.               
Kartový systém ve špatném stavu, za poslední měsíc 4x spadl a zanechal pár lidí uvnitř i                
venku (je tam záložní klíč), ale zatím se to vyřešilo vždy docela rychle. Situaci řešíme. 
eFDrive: V. Macháček: Můžeme se pochlubit akci Deskohraní, díky STOHu, každý týden.            
Poslední týden výjezdko do Rokytnice nad Jizerou, do hor, už 3 roky jsme takové neměli.               
Info do Průvodce prváka pošleme, jak to půjde. Uklidili jsme v klubovně a roztřídili jsme               
přihlášky. Nádražky ve čtvrtek od 16 hodin na Smíchově – projíždíme pražské nádražky,             
které ještě zbyly. Ve středu budeme plést pomlázky. V ramci organizace UZLU pojedeme             
na Malý UZEL, na začátku května – teambuilding. 
S. Jeřábek se ujistil, že na nikoho nezapomněl, poděkoval všem a bod ukončil. 
 

4 Info z AS ČVUT 
Slova se ujal T. Pokorný, studentský člen Akademického senátu ČVUT za FBMI.  
Na minulém zasedání AS ČVUT schválil metodiku rozpisu příspěvků dotací. 
Lukostřelba – FS vypsala projekt na halu, kterou pronajímá pro lukostřelbu – VVV projekt,              
fakulta využívá, ale nemají kde střílet. Fakulta projekt vypsala, ale dokončení v průběhu 2              
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let… dále se to řeší. Hledají se prostory, zkoušela se nějaká kotelna. 
R. Štolfa: Mluvíš o naší bývalé kotelně? 
T. Pokorný: To byl Karlák. Pokud byste věděli o velké hale, dejte vědět. 
Druhý zajímavý bod – ČVUT vstoupí jako zakládající člen do spolku Prague AI. Ten bude               
sdružovat vědce, studenty, doktorandy zabývající se strojovým učením a obecně AI,           
spolupracovat se zahraničím a pod. Předložili stanovy, AS je jen projednává, ale J. Šebák              
napsal pár připomínek především ohledně vnitřních procesů 
S. Jeřábek: Na Karlovce v senátu to schválili. 
T. Pokorný: Bude možnost zapojení studentů do Prague AI. 

5 Schválení zápisů 
S. Jeřábek se omluvil za nedodání minulých zápisů. Předložen byl zatím jeden z 4. března 
2019. 
V. Petráš: Zápis mi přišel trochu “surový”, chtěl by dopracovat. 
Proběhlo zapracování připomínek; obligátní dotaz, kolik delegátů zápis četlo (moc lidí se 
nehlásilo), a po krátké diskusi se přistoupilo k hlasování. 

T. Pokorný si odskočil, hlasuje se bez něj. 

Usnesení 19-04-03: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis ze zasedání konaného 4. března 2019 
ve formě zaslané do konference Parlamentu SU 7. dubna 2019 po zapracování 
připomínek.“ 

OHP: 10; 4:1:5 → Usnesení nebylo přijato 

6 Prezentace výročních zpráv 
Budou se prezentovat výroční zprávy klubů Buben, STOH, Čajovna, Křesťanský klub a            
Engineers Prague. 
Buben: prezentuje R. Štolfa 
Klub byl pozastaven z důvodů, které znáte. 13. 4. se povedlo klub odpozastavit, po              
odpozastavení se do toho pár lidí obulo. Chtěli zrekonstruovat síť, schválil se nákup switchů              
za 800k, klima do serverovny za 100k, nový hlavní router, nicméně jen 2 z těchto projektů                
jsme stihli realizovat: nainstalovala se klimatizace a nakoupily se switche. Ty však nejsou             
nainstalované – SUZ nám oznámil, že na bubenečské kolejí bude probíhat rekonstrukce (do             
31.7.2020 pokud se nepletu). Hodně času jsme strávili na schůzích a mluvili s architekty,              
projektanty, SÚZem. Ve stručnosti: Bubenečská kolej bude rekonstruována, bude buňkový          
systém, jedna buňka 2+2, 4 lidi na buňku. Na buňkách jsou jen sociálky, kuchyňky na               
patrech. V rámci rekonstrukce jsme se SÚZem jednali o klubových místnostech; jsme pyšní,             
zabezpečili jsme halu, co zabírá 2 patra na křídle koleje, 137m2 hlavní prostor, plus 7               
dalších místností. Navrhovali jsme si sami - ve spolupráci s architektem, máme hezky             
model, co můžeme ukázat. 
Ted projekt leží někde ve schvalovacím kole na úřadech. Na konci minulého roku,             
listopad-prosinec, byla intenzivní část projektu, teď se nic moc neděje a projekt začíná             
nabírat zpoždění. SÚZ práce naplánoval na rok, nikdo tomu nevěří; optimistická varianta 2             
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roky, ale bude třeba přestěhovat 400, 450 lidí z Bubenče na rok až dva, což SÚZ                
momentálně neřeší. Máme naplánovanou informační schůzku s ředitelem SÚZu. 
Všecko naše vybavení musíme vystěhovat; máme spoustu strojů, které mají celkově přes            
300 kg, sháníme prostory. Kolejní kluby (o SH vím), které by byly vhodné pro uložení naší                
posilovny po dobu rok až dva, prosím ozvěte se. 
O. Rybola: co skladovací koleje? 
R. Štolfa: za dva roky 200 tisíc, to se mi nelíbí. 
Ostatní vybavení – většinu uskladníme na SIN, některé budeme vyhazovat – gauče,            
kulečník.stůl – jsou velké, zabírají moc místa, nejsou využívané, to co budeme muset koupit              
nové. Na konci května, max. v půlce června, svoláme schůzi předsedů, kde uděláme             
dražbu, kde rozprodáme vybavení ostatním klubům. Systém prodeje vymyslíme. 
Minulý rok 12 akci, seznam ve zprávě. 
STOH: prezentuje O. Rybola 
Měli jsme různé pravidelné akce, Seznamovák, Malta, Noc na Jaderce, akce pořádané            
distributory her, probíhá na Kampě každoročně v říjnu. 
Plakáty, co nám vyrábí členka, Turnajová liga 21., 22. půlročník, teď běží zase, snad se               
toho členové do budoucna ujmou. 
Spolupráce se SÚZem – pomohl nám s úpravami klubové místnosti. Po vyklizení nám             
vymaloval místnost včetně trubek a topení, zakryli koberec na vlastní náklady… 
Loni pořízené nové igelity na stoly, aby se neničily ubrusy, když na ně někdo něco vyleje. 
Dostali jsme peníze z FSP, určené na propagaci – za to máme hromadu vizitek a klubová                
trička. 
Jinak STOH běží ve stejných kolejích jako minulá léta. 
S. Jeřábek: Nějaké problémy v minulém roce? 
O. Rybola: Možná osobní problémy mezi členy, jinak asi ne – asi jako v každém klubu chybí                 
noví lidé, (ne)spolehlivost lidí… 
M. Andrýsek: Jsem ještě v představenstvu? 
O. Rybola: Asi jo. Ve čtvrtek na schůzi chceme snížit nutný počet členů (ze 7). 
Čajovna: prezentuje M. Andrýsek 
Nabrali jsme dost nováčků. 
Cestovatelské večery; Dýmky na Kopci – loňský ročník i s pódiem, doprovodným            
programem. Vystavovali i čeští výrobci. Letos budeme pořádat znovu, budeme o hodně            
větší. 
Čajová sekce – nové čaje, Gyokuro japonské čaje; tabák ze zahraničí. 
Mistr dýmky nemá zkoušky ze stanov, ale to se změní s koncem volebního období. 
Křesťanský klub: prezentuje Š. Piksa 
Máme modlitební místnost na Strahově, bloku 8, kde jsou akce, pravidelně se tam             
scházíme. 
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Cíl setkání je duchovně růst – setkání pro všechny otevřena, můžete se zúčastnit. 
Náš cíl zůstává, že chceme sdílet evangelium. Určitě znáte Bibli; věříme, že se dá žít a                
praktikovat a věříme, že jsme byli stvořeni Bohem a že máme nějaký cíl, a každý děláme                
hlouposti (hříchy) … 
V rámci toho jsme dělali dotazník na SH, jak vnímají církev, co jim víra (ne)dává. Měli jsme                 
info v Shit News na SH. 
Pořádali jsme cestopisy – přednášky o cestování; jezděte na konec světa a bavte se o               
Ježíši. 
Pořádali jsme Dinner & Sharing – vaříme jídlo, sdílíme s lidmi a diskutujeme. 
Zúčastnili jsme se Adventu v Kampusu – dělali jsme na poslední chvíli – bible, dotazníky. 
Zůstávají dvě složky klubu – Home Student Church a katolická skupinka. Jiný přístup – my               
chceme jít víc mezi lidí, nemáme strukturu. Katolická struktura má faráře, duchovní            
program, ale také pořádají akce. 
Fungujeme především na Strahově, kde máme dobré podmínky a je nás nejvíce.            
Neoficiálně chceme zaštiťovat přednášky, akce i na jiných kolejích. Občas jsme zažili, že             
někdo chce něco dělat a nemůže. 
Engineers Prague: prezentuje A. Příhoda 
Snažíme se hrát na co nejlepší úrovni, s každým rokem se zlepšovat. Snažíme se shánět               
každý rok stále víc peněz, což se daří. Zlepšujeme úroveň pro naše hráče, předloňský rok               
jsme připojili ČZU a před touto sezónou jsme dokonce získali zázemí na zimním stadionu,              
což nás posunulo z úrovně kamarádů, co si chodí společně zahrát, na úroveň poloprofi              
klubu. Nezdá se to, ale je to velký posun. 
Loňská sezóna – vše proběhlo hladce. Po novém roce jsme vyzvali výběr amerických             
univerzit, který jsme porazili. 
Já a Tomáš jsme byli na World Cupu, já jako aktivní hráč, Tomáš jako manažer ruského                
výběru (komunikace mezi ruským výběrem a pořadateli). Skončili jsme na 3. místě. 
Každoročně vyprodáváme souboj s UK. 
Založili jsme Českou asociaci univerzitního hokeje, nás klub předsedá. Příští rok je v plánu              
založení české ligy, poté i evropské. 
Činnosti v rámci univerzit – jsme součást SU, zapojujeme se do všech možných akcí, na               
které nás pozvete; podporujeme akce jako Ples, Lesamáj, taky na ekonomce. 
Letos jsme konečně vyhráli Hokejovou bitvu. 
Charitativní činnost jsme rozšířili o 2 akce - kromě vánoční sbírky děláme Dětský stacionář,              
děti v předškolním věku, běháme s postiženými dětmi; zapojili jsme se charitativní akce             
spolku ??? pro staré a nemocné koně. 
S. Jeřábek: Už jsi na 5 minutách. 
A. Příhoda: Jsem na konci, díky za pozornost. Kdybyste se chtěli přidat k charitativní akci,               
budeme rádi. 
Š. Piksa: Jak k těm charitativním akcím přijdete? Hledáte přes známé? 
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A. Příhoda: Charitativní běh je pod záštitou FBMI, mj. tam studuju; dětský rehabilitační             
stacionář je taky na Kladně, potom co jsem tam byl na praxi jako fyzioterapeut; prý tam mají                 
3k na to, aby tam něco pořídili, takže se rozhodli udělat sbírku. Minule se sehnalo 30k na                 
hračky, koupily se i speciální válce, na kterých děti cvičí a pomáhají jim s rehabilitaci. Je to                 
městské zařízení, tak tolik prostředků nemají. Koně – přes přátele. 
S. Jeřábek: Co problémy? 
A. Příhoda: Komunikace s ligou, dohady o tom, co by měli dělat oni a co děláme my;                 
Erasmus+, slibovali nám, že jsme měli čerpat prostředky, to se odsunulo nejdřív z října na               
leden, pak z ledna na neurčito, teď to vypadá, že v červnu (mimo sezónu, to nám moc                 
nepomůže). Jinak vše běží poměrně hladce. 
Doporučují se zúčastňovat našich akci. Ti, co se jednou zúčastnili, vědí. 
 
S. Jeřábek také zaznamenal přítomnost klubu Pod-O-Lee, který ovšem doposud výroční           
zprávu nedodal. 
J. Picka: Není schválena, ale všechny části jsou už v představenstvu. 
S. Jeřábek: Takže příště se můžeme těšit? 
J. Picka: Snad. 
S. Jeřábek: Prosím schválit výročku, než začnete řešit rozpočet. 
J. Šebák položil delegátu klubu Pod-O-Lee dotaz, jak se má běžný člen klubu dovědět, kdy               
a jak se koná představenstvo. Delegát, J. Picka, uznal, že zřejmě nijak. J. Šebák na něj                
následně apeloval. aby dal představenstvu podnět, že se tím má zabývat. 
S. Jeřábek: Když máme ve stanovách, že schůze jsou veřejné, tak by se o nich mohli třeba i                  
dovědět. 
S. Jeřábek všem prezentujícím poděkoval a bod ukončil. 

7 Ekonomická činnost SU - SHOW 2019 
Prezentuje J. Rubáš. Víceméně se nic nezměnilo ze SHOW z loňského roku. Opět systém 
pivenek, který orgové odkoukali z Mezibloků, ale používán je už delší dobu. 
Stage bude opět i v Klubu 007. Cena pivenky 25 Kč. 

S. Jeřábek: jste si jisti s DPH? 
J. Rubáš: Ano. 

J. Rubáš předvídal otázku J. Šebáka – co budeme dělat, když parlament EČ neschválí? Chtěl 
by, aby se svolalo mimořádně zasedání Parlamentu. J. Šebák děkuje. 

R. Štolfa: VIP sekce? 
J. Rubáš: Jako každý rok. 

Usnesení 19-04-04: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost SU - SHOW 2019 v 
podobě zaslané do konference Parlamentu SU 1. dubna 2019.“ 

OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 
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8 Ekonomická činnost Klubu Čajovna - Dýmky na Kopci 2019 
Prezentuje M. Andrýsek. Jde už o 3. ročník akce Dýmky na Kopci. Budeme nabízet výrobcům, 
ryze českým, aby mohli nabízet své výrobky. Nabídneme stany 3x3, 6x6, každý účastník bude 
platit účast. V tabulce je, co budeme vybírat. Za prezentaci bude platit účastník, co se bude 
chtít prezentovat na pódiu – 30 min. Kdo bude chtít stan, vybere si ze stanů a zaplatí. Jsme v 
plusu 120 Kč. 

R. Štolfa: Kolik zhruba výrobců? 
M. Andrýsek: Cca 6-8, z hlavy nevím, ale nebude to veletrh. 

A. Příhoda: Když bude ošklivo a přijde málo lidí? 
M. Andrýsek: Nevadí, protože ti lidí stejně přijdou, teď jsme tam měli tak 120 lidí, kapacita 300. 
Ale když nebude pršet, jedině plus. 

S. Jeřábek: Předpokládáte tedy v žádosti, že prezentace nikdo nebude chtít? Protože je tam 
nula. 
M. Andrýsek: Přesně tak. 

S. Jeřábek dále upozornil M. Andrýska, že součty v dokumentu nevycházejí – předpokládané 
příjmy vycházejí z loňských cen a koeficientů, které však byly nižší než nyní. Celkově by se 
mělo vybrat více. 

Usnesení 19-04-05: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Klubu Čajovna - 
Dýmky na Kopci 2019 ve formě zaslané do konference Parlamentu SU 3. dubna 2019.“ 

OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 

9 Ekonomická činnost klubu eFDrive – UZEL 2019 
Prezentuje V. Macháček. Přednášky a aktivity. 2250 Kč účastnický poplatek. Výdaje rozděleny 
na ubytování a stravování v RS, trička a spotřební materiál. Bilance nulová. 

21:37 odchází Ondřej Rybola (STOH), není delegátem 

S. Jeřábek: S tou 15% DPH jste si jistí? 
V. Macháček: Je to DPH za ubytování a stravování, takže ano. 

Usnesení 19-04-06: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu eFDrive – UZEL 
2019 ve formě zaslané do konference Parlamentu SU 4. dubna 2019.“ 

OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 

10 Představení iniciativy Vzdělání budoucnosti 
Jakub Valenta ze společnosti Vzdělání 4.0 s.r.o., IČO 07944764, přišel na zasedání 
prezentovat iniciativu Vzdělání budoucnosti. 

Jakub Valenta: Ahoj, nikdy jsem na takové věci nebyl. Chtěli bychom na základní školy 
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protlačit kroužky ohledně Arduina, chceme, aby digitální generace byla konkurenceschopná, 
protože školství děti na to nepřipraví, ale nechceme to dělat jen na základních školách. 

Od zítřka bude na Fakultě strojní ČVUT každou středu workshop Python, workshop arduino, X 
nám nakoupili zajímavé starter packy.  

Na Arduino se přihlásilo 70 lidí, kapacita je 40 - obrovský zájem. 

Nejsme studentský spolek ani neziskovka, jsme s.r.o. - proč: dle mého infa ty neziskovky 
skončily proto, že za to nedostaly zaplaceno, a podle mne je to škoda - proto jsme s.r.o. 

Další - ústav přístrojové a řídící techhniky = letní škola v Pythonu pro středoškoláky - machine 
vision - budeme teď oslovovat střední školy. 

16. 4. přednáška Jiří Materna – 10 let dělal v Seznamu - od 16:00, poví nám o výhledech AI do 
budoucna. Vydal knížku napsanou umělou inteligencí – jeho model je z jedné věty schopen 
vygenerovat celou báseň. Snažil se výsledek vydat u 4 vydavatelů, neuspěl, a poté, co jim 
řekli, že to udělala AI, ho poslali už úplně někam. Ale nakonec vyšla. 

Na obrazovce vidíte náš základní tým - už 6 měsíců se snažíme někam směřovat. Je nás teď 
cca 16. 

To, co děláme na FS, děláme zadarmo, negenerujeme zisk. 

Dotazy? 

J. Rubáš: Technická - jste s.r.o., abyste lidi mohli platit, a pak jsi říkal, že to děláte zadarmo a 
nemáte z toho zisk? 

J. Valenta: Za workshopy lidi platíme od hodiny, za kroužky také. 

neznámý přítomný: Chcete být neziskoví na ZŠ a ziskoví na SŠ a VŠ? 
J. Valenta: Takhle bych to neříkal, ale s Řezníčkem máme hezkou dohodu, máme další 
výdělečné aktivity. 

J. Valenta: Nature Language Processing děláme 10 let. 

S. Jeřábek: Jakub přišel s myšlenkou, zda by chtěli spolupracovat s náma, možnosti byly 
zájmový, externí klub – otázka, chceme mít mezi externími kluby s.r.o.? Doteď máme jen 
spolky. Za mne osobně možná neformální spolupráce – na propagačních materiálech bychom 
měli třeba logo, což by mohlo pomoct nám i té aktivitě, která by se zaštítila i námi a působila 
by míň jako s.r.o. - byla by to ta “nezisková část”. 

M. Nečas: Co si od toho slibuješ? 

J. Valenta: Od toho všeho, co děláme na ČVUTu a zadarmo, bychom chtěli propagovat vaše 
jméno. To je asi to jediné. Většina lidí, co dělají na těch projektech, jsou doktorandi, dost 
zapálení.  

S. Jeřábek: Martin Němec - další spolupráce s vymřelými titány J. Bittnera? Nějak to asi 
umřelo. 
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M. Němec: Můžu mu zkusit napsat a pobavím se o tom. 

J. Šebák: Říkal jsi, že jsi založil s.r.o., abyste mohli zaplatit lidi, můžeš to rozvést? 
J. Valenta: Největší problém, když člověka neplatíš (tedy než si seženeš sponzora), tak když 
je člověk zapálený, ale časově v presu, tak třeba musí odejít. Ale s tím s.r.o. tomu tak být 
nemusí.  

J. Šebák: Spolek je jedna z neziskovek, s.r.o. je zakládaná za účelem zisku. 
J. Valenta: Když chceš mít sponzory, tak se to jako spolek dělat nedá. Nevím, zda jsi to takhle 
někdy dělal. 

J. Šebák: Je tedy jednodušší získat sponzora pro s.r.o.? 
J. Valenta: Tak to nemyslím, s.r.o. nezakládáme kvůli získání sponzorů. Ta věc bude živená 
nadačními fondy, které do toho nechtějí 5 nebo 6 let jen sypat peníze. Např. Avast se zeptal: 
„Jste schopni za 2, 3 roky generovat peníze?“ 

J. Šebák: Od nadačního fondu Avastu jsme peníze dostávali. To, že neziskovky nejsou 
schopné získávat peníze, není úplně pravda a je jednodušší od některých nadacích generovat 
zisk. 
J. Valenta: Proč nechci generovat zisk, je proto, že jsme na ČVUTu… 

R. Štolfa: Takže to, cos prezentoval, je podnikatelský záměr, a do té neziskové části chceš 
zapojit SU? 
J. Valenta: Přesně tak. 
 
S. Jeřábek: Dík za shrnutí, mně to bylo jasný, ale nevěděl jsem, jestli je to jasný i ostatním. 

L. Bureš: Avizovaný workshop se koná zítra od 5? 
J. Valenta: Ano, od 17 do 18:30, J3 na FS, místnost 118. 

S. Jeřábek následně poděkoval Jakubovi za jeho prezentaci a bod ukončil. 

11 Ekonomická činnost Pod-O-Bikes 
Prezentuje J. Picka. Jde o nový vznikající projekt na Podolí, pro lidi, co si platí aspoň základní 
členství. Za 50 Kč bude možnost půjčit si jedno kolo, prozatím na 1 den, max 2. Do budoucna 
ale vyhlíží problém s tím, aby se kola neztrácela – v klubu uvažovali o finanční záloze, ale při 
ceně kola by to mohlo být 3-4k, takže lepší bude forma smlouvy. Zatím byla zakoupena 3 kola: 
2 treková, 1 horské. Upřesněno, že se jedná o nová kola. 

R. Štolfa: Jak by měla vypadat ta smlouva? 
J. Picka: Přesné znění ještě nemáme, ale měl by tam být podpis člověka, že se zaváže, že 
když to kolo zničí, škodu nahradí. 
J. Kapoun: Abyste se ujistili, že to bude správně: máme jako SU právní služby na paušál. 
J. Picka: Na představenstvu Pod-O-Lee mi nebyl schopen nikdo odpovědět – třeba registrační 
smlouvu v AJ nemáme. 
S. Jeřábek: Tohle budeme dělat centrálně, až bude dokončena, zaplatíme si překlad. 
J. Picka: Navrhneme předsedovi, aby se poradil s právníkem SU. 

S. Jeřábek: Zvažte i vybírání zálohy, i když 4k za kolo je dost. 
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R. Štolfa: Různé půjčovny berou občanku. 
S. Jeřábek: Občanku nesmíš nikomu dát, pas už tuplem ne. 

J. Rubáš: Že řešíte, jak ztratíte kolo, je hezký. Jak budete řešit, kdo zodpovídá za údržbu nebo 
když se někdo zraní? 
J. Picka: My zodpovídáme za údržbu. 
J. Rubáš: A zodpovídáte za to, že člověk se nemůže zranit kvůli tomu, že kolo bylo ve 
špatném technickém stavu? Z tohoto důvodu SH upustil od nápadu půjčovat kola. 
J. Picka: Dobře, to probereme, díky. 

M. Krása: Těch 50 Kč stačí k tomu, abyste kola udrželi provozuschopná? 
J. Picka: Je to motivační poplatek 
T. Pokorný: Možná by šlo se domluvit s Rekola, kdybychom uvažovali vás a SH, to je velká 
skupina – oni by řešili ty problémy s údržbou apod. Ale neptal jsem se do hloubky. 

J. Kapoun: Kdyby se kolo ztratilo/ukradlo, jaký by byl postup řešení? 
J. Picka: Řešili jsme na naší minulé schůzi – nejjednodušší řešení předat Policii, budeme mít 
smlouvu s tím člověkem, Policie to pak bude řešit s ním. 
J. Kapoun: Co když to kolo nenajdou? Nic jsi nezanedbal, ale nemáš kolo... 
J. Picka: Asi nějaká forma pojištění. 
J. Rubáš: To je úplně to samé, jako na SH má předávací protokol, kde je hodnota té věci – 
kdyby to ztratil, tak se s člověkem bude řešit ta. Ale IMHO bychom to neměli schvalovat, 
dokud nemáte legislativu. 

S. Jeřábek: Jste si vědomi, že když máme 50 Kč, odečteme daň -> 41 Kč, -> náklad za 
zpracování účetní položky je ~12 Kč... 
J. Rubáš: Chtěl jsem mít stejný dotaz, ale ten poplatek je motivační. 
J. Picka: Je motivační pro člena, nemá být příjmem pro klub. 
J. Kapoun: A je spíše regulační nebo motivační? 
J. Picka: Spíš regulační, aby to nebylo zadarmo, aby to mělo nějakou váhu. 

S. Jeřábek se delegáta klubu Pod-O-Lee následně zeptal, zda chce o bodu nechat hlasovat. 
J. Picka: Byl jsem sem vyslán, že to chceme. Nicméně nikdo se nestaral o to, kdo se bude 
starat o ta kola; teď je to předseda, pochybuju že to bude chtít dělat. 
S. Jeřábek: O to víc to smrdí potenciálním průšvihem. V tomto případě bych potřeboval vidět 
mnohem víc. 
J. Picka: Byl bych asi pro odložení. 

J. Šebák, jako bývalý delegát klubu Pod-O-Lee, v tento moment podotknul, že J. Picka byl 
delegovaný jako delegát s tím, že klub chce schválit toto – proto by byl radši pro, aby se o 
bodu hlasovalo. Když se neschválí, půjde návrh zpět s těmi připomínkami. J. Picka souhlasí. 

Usnesení 19-04-07: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Pod-O-Bikes ve formě 
zaslané do konference Parlamentu SU 8. dubna 2019.“ 

OHP: 11; 0:5:6 → Usnesení nebylo přijato 
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12 Ekonomická činnost Pod-O-Day 2019 
Prezentuje opět J. Picka. Tento rok se Pod-O-Day koná 4. května. Jde o sportovní akci v 
areálu kolejí Podolí. Nemá výdělečný charakter a je spíše seznamovací. Podolí je známé, že 
lidé spolu nejsou tolik v sociálním kontaktu, kupř. oproti SH. Různé sportovní akce. EČ je 
zaměřená na pití a jídlo na akci. J. Picka rozšířil do parlamentu pozvání, za předpokladu, že se 
EČ schválí. 

R. Štolfa: Když v Bubnu děláme takové akce, tak jsou většinou neziskové. Proč děláte 
prodělečnou akci? 
J. Picka: Ty náklady jsou 21k Kč. 
J. Rubáš: Mezi Bloky jsou ztrátové, SHOW taky. Já vám to schválím. 

S. Jeřábek: Pokud je EČ osekána jen na to, co se prodává, minulé roky byly v rozpočtu i ceny 
pro výherce. 
J. Picka: Je to v textu. Ceny pro výherce z FSP a rozpočtu klubu. 
J. Rubáš: Technická – Neměly by zdroje z FSP stejně být zmíněné v té tabulce? Pro SHOW 
jsme tam ty věci měli. 
J. Šebák: Je to komplikovanější, můžeš pojmout jako rozpočet buď jen na organizaci akce, 
nebo rozpočet reálně té věci – ČVUT to zaplatí, ale my z toho reálně uvidíme jen výstupy. 

 

Usnesení 19-04-08: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Pod-O-Day 2019 ve 
znění zaslaném do konference Parlamentu SU 8. dubna 2019.“ 

OHP: 11; 10:0:1 → Usnesení přijato 

13 Ekonomická činnost Mezi Bloky 2019 
Prezentuje J. Picka. Tradiční hudební festival, 15. května. 2 stage, české i zahraniční kapely. 
Tento rok místo Jagermeistera bude Captain Morgan – nabídl lepší cenu a větší příspěvek. 
Jednáme i s Uniqway. Lukáš Novotný má tento rok na starost, dost se do toho opřel, J. Picka 
věří, že to bude dobrý festival. 
Směrem k R. Štolfovi – Trochu prodělek, ale něco do toho ten klub musí dát, když to chce 
uspořádat. 
Catering jen externě. 

R. Štolfa: Nemám problém s tím, že máš schodek u téhle akce, spíš u seznamovací akce – 
nedává mi to tam smysl, buď to plať celý nebo nic. 
J. Picka: Jak jinak bys to chtěl řešit? 
R. Štolfa: Třeba abys na ty položky aspoň pokryl cenu toho materiálu. U nás to platíme celé. 
Chcete-li to takto dotovat, ok. 
M. Krása: Je to jiný názor, dál bych to nerozváděl. 

Usnesení 19-04-09: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Mezi Bloky 2019 ve 
znění zaslaném do konference Parlamentu SU 8. dubna 2019. 
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OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 

14 Různé 
S. Jeřábek:  S J. Kapounem a J. Rubášem jsme navštívili Ing. Petra Mourka, nového ředitele 
SÚZu, zdál se fajn, Míša Lejsková zajišťuje komunikaci. 
Ze schůzky vyplynula potenciální akce – fotbalový souboj SÚZ vs SU – utkání 5 hráčů 
minimálně, do 15 hráčů, 10 ideálně. R. Štolfa navrhnul 12 hráčů, S. Jeřábek souhlasil. Konání 
některý květnový pátek. Tým musí být smíšený. 
R. Volf: Jsou nutné chrániče? 
J. Rubáš: Klidně si je vem. 
S. Jeřábek: Lidé ze SÚZu prohlásili, že si tam nejdou zahrát, ale vyhrát. 
17. 5. se nehodí kvůli výjezdku SU. Chtěl bych 24. nebo 31. 5. V první vlně oslovím Centrálu a 
předsedy klubů, pak příp. ostatní. Nechci, abych musel vybírat. 

Sekretářka – paní Budská skončila s HPP, má podepsanou DPČ do konce srpna na 
půlúvazek, druhý půlúvazek má Petra Sojková, dcera paní Budské. Někdy v rozmezí konce 
srpna a konce září nastoupí paní Sojková na plný úvazek. 

Kancelář na Strahově – od 12. 4. má paní Kniewaldová dovolenou, termín účetnictví posunut 
na 10. večer, 11. si pro to účetnictví pí. Kniewaldová přijede. 
J. Rubáš: Doufám, že se spletla, ale že se prý staví s účetnictvím zítra (tedy 10.). 
S. Jeřábek: Šlo to předsedům, pro jistotu jsem to přeposílal do grupy předsedů. 
J. Kapoun: Worst case scenario – když to tam lidé dají 14., jak moc to vadí? 
S. Jeřábek: U příjmů hodně – kontrolní hlášení – velký špatný. Chce to po nás Finanční úřad. 
J. Šebák: Na Pod-O-Lee se účetnictví posílá přímo paní Kniewaldové. 
J. Picka: Takže co nejdřív, nejlíp zítra. 
J. Šebák: Kdyby nastal problém, že nemůžeme poslat, je třeba informovat alespoň o výši 
příjmů – skeny účtů elektronicky. Jinak hrozí opruz s opravným hlášením a pod. 

Proběhl studentský ples ČVUT, velmi úspěšný. 

SU ČVUT se zúčastnila setkání studentských unií v Opavě. Zvažuje se o společné aktivitě 
napříč republikou pro podporu studenty organizovaných majálesových slavností. 

Na 17. 5. jsme naplánovali výjezdní zasedání - okopírovali jsme termín i lokalitu z minulého 
roku. 3 hodinky cesta, vlakem do Orlických hor… Rád bych do konference Parlamentu 
dostával návrhy na téma, které by se řešilo. Do konce měsíce. Čím dříve, tím lépe. 

Minulý týden S. Jeřábek podepsal smlouvu se SÚZem, která navazuje na nové nájemní 
smlouvy všech posiloven – spočívá v převodu vybavení posiloven, které bylo SÚZu, na SU. 
Překvapily jej některé kluby, které o tom nevěděly. S. Jeřábek se zeptal delegátů, zda byly 
kluby překvapeny a zda převod byl pro ně problém? 
J. Rubáš: My ano, a byl to velký problém. 
J. Šebák: Loni se to řešilo v průběhu léta, velké diskuse. Pro koho to bylo překvapení, prosím 
podívejte se na smlouvu se SÚZem, čl. 2 odst. 5, o 30 dnech, termín se sice posunul, ale 
novinka to nebyla. Se SH se to řešilo na schůzce s tehdejším předsedou. 
J. Rubáš: Tehdejší předseda má u sebe verzi, kde ta věta o 30 dnech není. 
S. Jeřábek: Kdyby to jinde byl nějaký problém, budeme to řešit. Kdyby hospodářky chtěly 
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vědět, klidně jim to řekněte, pošlu naskenované mobiliáře, ale i tak. 
J. Rubáš dodal, že vybavení, aspoň na SH, které patřilo ČVUT, bylo to nejvíce zastaralé v té 
místnosti. Apeloval na delegáty, aby kluby překontrolovaly, zda má platnou revizi i majetek 
SÚZu, a případně je dodělali. 

S. Jeřábek informoval, že od Ing. Jiřího Čápa má u sebe 3 zápisy z revizí posiloven – zajistí 
jejich rozeslání předsedům klubů a podepsání. 

S. Jeřábek dále informoval, že se zvažuje pořízení domény CVUT.SU. .SU je národní doména 
nejvyššího řádu bývalého Sovětského svazu. Před lety se o tom vtipkovalo, teď se našlo 
využití – zkracovač URL. S. Jeřábek byl upozorněn, že bychom těmi tisíci Kč financovali 
Ruskou federaci; v části přítomných tato zmínka vyvolala smích. Zeptal se, zda s tím má 
někdo z přítomných zásadní problém. 
J. Rubáš a R. Volf vyslovili s myšlenkou nákupu nesouhlas, R. Volf výslovně z principu. J. 
Kapoun zastává názor, že jako apolitická organizace bychom toto neměli řešit, a zeptal se 
přítomných, kolik lidí vědělo, že jde o doménu Sovětského svazu – ruku zvedli dva lidé. V. 
Jelínek a R. Štolfa byli spíše názoru, že to může být a SU to neuškodí. M. Krása podotknul, že 
se tady bavíme o pohledu nás členů, a že zvenku může být taková prezentace problematická. 
K tomu Š. Piksa namítl, že se nikoho nenapadne dívat na doménu. V. Petraš by z toho těžil. 
Věc se v centrále ještě pořádně promyslí a případně prodiskutuje s rektorem ČVUT. 

S. Jeřábek dále oznámil, že jsme dávněji navázali spolupráci se Studentskou komorou Rady 
vysokých škol (SK RVŠ) – 31. 5. 2019 se bude konat PMcon o projektovém managementu. 
Jako partner budeme mít volné vstupenky a členům SU by se ta konference mohla hodit. 

T. Pokorný by rád zavedl jednotné jednání se sponzory v pozici manažera pro fundraising. 
Ve chvíli, kdy v klubu chce někdo s někým jednat, by rád věděl: 

1. S kým chtějí jednat – aby s jedním člověkem nejednalo víc lidí ze SU zároveň 
2. Vytvořit seznam lidí, se kterými už v klubech probíhá jednání – zda s nimi chcete jednat 

vy, nebo s nimi můžeme jednat i my. Informace, vyjednané podmínky, nějaké 
porovnávání s lidma v rámci celé ČR… Také možnost specifikovat, že v klubech není 
zájem, aby s těmi partnery komunikoval někdo jiný, ale chceme mít ty záznamy a 
zkušenosti. 

3. Když jste s někým komunikovali a nevyšlo, tak s kým a proč. 
4. Evidence grantů. 

R. Volf: Souhlas, ale nemyslím, že ten formulář je k tomu nejlepší. 
T. Pokorný: Ten formulář je jen na nalévání údajů. 
R. Volf: Chtělo by to přístup do nějaké tabulky, kde máš přístup ke všem lidem, můžeš je tam 
vyhledat a můžeš tam údaje dopsat. 
T. Pokorný: Výstupem bude tabulka, ale nechci aby to byla úplně stopro veřejná tabulka. 
J. Šebák: Před více než 2 lety se řešilo něco podobného, ze strany BESTu byl prezentován 
jejich CRM, a z jejich strany bylo rázně řečeno, že ty údaje nechtějí zveřejňovat napříč kluby. 
T. Pokorný: To chápu, a pokud mi napíšete, že nechcete zveřejňovat nebo abych s nimi 
jednal, tak to budu respektovat. 
J. Kapoun: Na druhou stranu, člověk by měl mít na paměti, že jedná jménem SU ČVUT, tak by 
SU mohla vědět, s kým jedná. 
A. Příhoda: Před časem se objevila firma, co měla zájem o spolupráci na škole, byl tam střet 
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zájmů, přihrál jsem je na SU a skončilo to fiaskem, nebyla vůle k nějakému protiplnění ze 
strany SU. 1. otázka: pokud k tomu máte nějaké nápady, 2. otázka: nějaký procentuální podíl, 
který by se mohl vrátit ze ziskových akcí tomu klubu? 
T. Pokorný: 2: to se musí nějak vyřešit, ale ta smlouva bude se SU, a to 1.: máme prezentaci o 
našich největších akcích, co můžeme nabídnout a z čeho lze vycházet - třeba POD může 
nabídnout akci v barvách té firmy… Jde o to, o co firmy budou mít zájem. 
A. Příhoda: Chodit s prezentací, kde jsou částky napsané natvrdo, není dobré. 
S. Jeřábek, T. Pokorný: oni si jen zaklikaj, o co mají zájem, a my jim to pak nabídneme 
individuálně - máme jen nějaké běžné range 
S. Jeřábek: Máme sestříhané video o našich akcích – řešíme, kam ho umístit, aby se k němu 
nedostal úplně každý. 
A. Deleut: O kolika firmách se jedná? 
T. Pokorný: Určitě desítky. 
A. Deleut: Bylo by dobré uvažovat o pořízení CRM systému – varianta zadarmo SalesForce. 
T. Pokorný: To jsem se ptal někoho a moc jim to nefungovalo. Ale když si teď vytvoříme tu 
tabulku a aspoň jednou za půl roku jim zavoláme, budeme udržovat kontakt - nevíme, kdo kdy 
jim naposled volal… 

J. Šebák: Vrátím se k dotazu, co položil Aleš – jestli klub, co by zprostředkoval kontakt, by z 
toho dostal nějaký podíl? 
S. Jeřábek: Engineers jsou externí, ale jak to máte v AVC? Dostáváte z akcí Engineers nějaký 
podíl nákladů? Jo moment, vy jste taky externí… 
A. Příhoda: Něco podobného jsme řešili v rámci asociace klubů a jak se zakládá česká liga, 
řeší se generální sponzor. Sehnali bychom hlavního sponzora, a pak 10 % částky by šlo klubu, 
který ho aktivně sežene pro všechny. 
S. Jeřábek: Můžeme to bolavě řešit individuálně nebo na to třeba sepsat předpis, ale to, že 
někoho seženeš a dostaneš z toho něco, se blbě podchytává. 
A. Příhoda: Ono jde jen o to, že ten potenciál vycítíš, dohodneš to s nima – sponzora zajímá ta 
větší propagace a tebe ty peníze. 
J. Šebák: Přijde mi to spíš na nějakou džentlmenskou dohodu v rámci SU, neumím si 
představit, že budete třeba sepisovat smlouvu se sponzorem, kde je toto ošetřené. 
S. Jeřábek: V případě externích je to problém. 
T. Pokorný: Jde se džentlmensky dohodnout… Ale je to dobrej tip a jde to nějak dohodnout. 

M. Nečas: Bavili jsme se o nějaké databázi. U nás byl většinový názor, že ten člověk, co 
sehnal nějakého sponzora, nějakou informaci, to nechce dávat do nějaké databáze. Ta 
anketa, ohledně toho, jaké kanály používáme, členové brali jako zbytečnou zátěž a neviděli v 
tom reálný přínos. Ta databáze sponzorů by u nás mohla narazit na odpor. Když člověk 
sežene nějakou firmu, tak ji nechce dávat všanc a nechce, aby tu firmu prudil nikdo jinej. 
M. Krása: To Tomáš odůvodnil tak, že můžeš napsat, že nechceš aby ho kontaktoval nikdo 
jinej. Jsme všichni pod SU a centrála by to měla vědět. O nic jiného nejde. 
T. Pokorný: Budu to respektovat, nepustím to do veřejné tabulky. Když mi řeknete, že ta 
spolupráce padla z nějakého důvodu, můžeme to zkusit třeba s jiným klubem. 
J. Šebák: Technická: Pochopil jsem, že to řešíme v rámci SU v rámci našeho IČ. 
S. Jeřábek: Michal je ISC, což je opět externí. 
J. Kapoun: Nechceme vypadat jako idioti před sponzory, proto se to dělá. 
A. Deleut: I firmy u nás jsou naštvané, když jim od nás volá milion lidí. Proč to nemůžou 
všechno řešit přes jednu osobu, nesdílí si informace… 
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T. Pokorný: Na externí kluby to nemusí tolik platit. 
S. Jeřábek: Cíle jsou dva: 1. neprudit jednoho člověka z vícero směrů a nevědět o tom (to se 
týká interních klubů), 2. když někdo sežene / uvidí sponzora a bude se o ten potenciál chtít 
podělit, ať nám o tom řekne. 
Pochopili všichni? Super. 
T. Pokorný: Připomínky do komentářů ve formuláři – kdyžtak mi pište. 
V. Petraš: Mi přijde divné, že SU je v pohodě s tím, že někdo ze SU mluví se sponzorama 
jménem SU a SU to neví. 
J. Kapoun, S. Jeřábek: Právě že nejsme. Proto máme Tomáše. 
J. Rubáš: Je něco jiného mluvit jako kluby za sebe a jako SU. Prezident o tom obvykle měl 
vědět, protože podepisoval smlouvy. 
V. Petraš: Nechceš spíš podporovat spolupráci těch lidí, kteří s těmi sponzory jednají? 
T. Pokorný: Určitě, takový je plán. 

J. Kapoun: Ten text ve formuláři je dlouhý. 
T. Pokorný: Je to pro nováčky, zkušení mohou přeskočit. 

S. Jeřábek se dále zeptal členů centrály, zda mají něco k bodu Různé. Přihlásil se J. Rubáš. 
J. Rubáš přednáší info pro kolejní kluby, co nereagují v RSS. 
Kdo všechno je v listu SU pro RSS: měli jste dostat e-mail týkající se ubytování nestudentů. 
Rezervace pro nestudenty jsou výrazně omezené a někteří, kteří mají pokoj nyní, si je 
nebudou moci udělat. 
J. Rubáš se dále zeptal, kdo z delegátů ví, že se má někdo do RSS nahlásit? Přihlásil se 
delegát Pod-O-Lee. 
V. Jelínek: My to řešíme jinak, kvůli rekonstrukci. 
J. Rubáš: Pošlu to znova na předsedy, apelujte na své zástupce, představenstva. 

J. Rubáš dále informoval, že SÚZ pozastavil čerpání z 4Kč fondu, prý kvůli špatnému cash 
flow. 
Dále měl setkání ohledně SHOW s Lobkowiczem, kvůli změně ceníků. Došlo ke zdražení u 
každého piva cca o 1 Kč na půllitr. Ten ceník měl datum od 15. 10. 2018, ale někde se stále 
používal ten starý. 
T. Pokorný se nabídl delegátům, že v případě zájmu ceníky zašle. 

Dále S. Jeřábek dal prostor delegátům k jejich příspěvkům. 

A. Příhoda: Ivana plánuje udělat schůzku organizátorů seznamováku a společný workshop. 
Bylo by vhodné nějak se termínově dohodnout a potkat se. 

M. Krása: Pomohli byste nám s propagací Kladenského Majálesu? Mám tady letáčky. 

Nakonec se S. Jeřábek zeptal hostů, nicméně ti do bodu Různé nic nepřidali. Všem přítomným 
poděkoval za jejich účast a trpělivost. 
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Konec zasedání 23:09 

 

Zapisovatel: Pavel Valach 

Ověřovatel: Stanislav Jeřábek 
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